



捐款表格
Donation Form

個人 Personal 公司 Company

捐款者資料 Donor Information

先生 Mr / 太太 Mrs / 小姐 Miss / 女士 Ms 姓名 Name:

姓 Surname 名 First Name

公司名稱 Company Name:

地址 Address:

聯絡電話 Tel. No.:

電郵地址 E-mail Address:

捐款內容 Donation Details

捐款金額 Donation Amount:

付款方法 Payment Methods

郵寄劃線支票 Crossed Cheque by Mail

請把抬頭為 環護教育基金會有限公司 的劃線支票連同填妥的表格寄回香港九龍觀塘勵業街 46 號天輝工業大廈 1 樓 環護教育基金會 會收。

Please enclose a filled form and a crossed cheque made payable to Conservation E3 Foundation Limited and mail to Conservation E3 Foundation Limited, 1F Draco Industrial Building, 46 Lai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

支票號碼 Cheque No.:

銀行名稱 Bank Name:

存款 / 轉賬 Bank-in / Transfer

請將捐款存入以下華僑永亨銀行戶口 Please deposit donation to the following OCBC Wing Hang Bank Limited account :

戶口名稱: 環護教育基金會有限公司

戶口號碼: 333737 - 200

A/C Name: Conservation E3 Foundation Limited

A/C No.: 333737 - 200

請將填妥的表格及入數紙副本電郵至 info@ce3.org.hk 或 傳真至 3544 3508 或 寄回香港九龍觀塘勵業街 46 號天輝工業大廈 1 樓 環護教育基金會 會收。

Please send the filled form and payment slip copy through e-mail to info@ce3.org.hk OR fax to (852) 3544 3508 OR mail to Conservation E3 Foundation, 1F Draco Industrial Building, 46 Lai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

* 請保存入數紙副本以便日後跟進或查詢。 Please keep a copy of payment slip for future reference or enquiry.

我希望收到捐款收據以作退稅(捐款額達港幣 100 元以上可享退稅, 若閣下需要捐款收據, 請提供電郵或傳真或郵寄地址。

I would like to have a donation receipt for tax reduction purpose. (Donation over HK\$100 is eligible for tax reduction. Please provide us with an e-mail address or fax number or mailing address if you request for a receipt.

收集個人資料聲明: 環護教育基金會有限公司(下稱「本會」)會遵守及履行個人資料(私隱)條例之規定。閣下的個人資料(包括姓名、電郵地址及其他)或會 被本會及其指定之服務供應商透過電郵等方法, 用作提供最新本會資訊、問卷、捐款、活動邀請及其他通訊和推廣之用途。閣下可隨時電郵至 info@ce3.org.hk 或 以書面方式郵寄至香港九龍觀塘勵業街 46 號天輝工業大廈 1 樓通知本會不欲再接收我們的通訊。

若閣下不希望成為 CE3 之友及收到環護教育基金會的任何通訊, 請在方格內加上v號。

Personal Information Collection Statement - Conservation E3 Foundation Limited (CE3) undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your personal information (including your name, e-mail address and others) may be used by CE3 and the appointed service providers, for the purposes of sending you CE3 updates, surveys, donation, activity invitations, other communication and marketing via e-mails etc. You may opt out of receiving communications from CE3 at any time by sending an e-mail to info@ce3.org.hk or write to CE3 at 1F Draco Industrial Building, 46 Lai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

If you do not wish to receive any communications from CE3, please tick v the box.

簽署 / 公司印章(如適用)

Authorized Signature / Company Chop (if applicable)